

Kursus Lanjutan Pendidikan Kerjaya 2015 suntik kesedaran

Oleh : Noorati Haji Abas
Foto : Dk. Nur Hafilah Pg. Osman

BANDAR SERI BEGAWAN, Isnin, 2 Februari. - Kursus Lanjutan Pendidikan Kerjaya 2015 menyuntik pengetahuan tentang kesedaran mengenai diri, ekonomi, pendidikan, kerjaya dan pengambilan keputusan yang tepat.

Di samping itu, ia merupakan peluang untuk menyediakan kemahiran lanjutan tentang kemahiran pendidikan kerjaya kepada para guru kerjaya agar mereka dapat mengaplikasikan kemahiran itu di sekolah, maktab dan institusi masing-masing.

Lebih 30 peserta terdiri daripada guru-guru kerjaya sekolah menengah, maktab kerajaan, swasta, Pusat Tingkatan Enam (PTE), sekolah teknikal dan vokasional serta sekolah pengajian Islam mengikuti kursus berkenaan di Kondominium Ong Sium Ping.

Matlamat kursus itu adalah untuk memberi pengetahuan yang terkini kepada para guru kerjaya dan seterusnya mengaplikasikan maklumat yang dipelajari dalam kursus berkenaan bagi membantu pelajar-pelajar khususnya mereka yang bakal menamatkan pengajian di peringkat sekolah menengah.

Ia juga untuk membantu para pelajar memilih subjek / kursus / program di peringkat kolej, PTE serta institusi pendidikan bagi melahirkan generasi belia yang lebih berkualiti dari segi kemahiran dengan mengguna pakai potensi dan kekuatan yang ada pada diri seseorang.

Semasa kursus, para peserta juga berkemungkinan mendengar taklimat mengenai Struktur Organisasi Perkhidmatan Bimbingan dan Kaunseling yang disampaikan oleh Pemangku Pegawai Pelajaran Kanan,

Bahagian Kaunseling dan Kerjaya (BKK), Jabatan Sekolah-Sekolah (JSS), Awang Haji Sali bin Haji Chuchu.

Beliau antara lain menyentuh mengenai sejarah BKK yang mula ditubuhkan di bawah Unit Dermasiswa dan Kesjahteraan pada 1983 dan sehingga tahun 2013, Kursus Diploma in Counseling ditawarkan di Universiti Brunei Darussalam.

Beliau juga menghuraikan mengenai pengenalan fungsi dan peranan Perkhidmatan Bimbingan dan Kaunseling, selain visinya 'Bersama menani kecemerlangan generasi baru', manakala misinya ialah 'Perkhidmatan bimbingan dan kaunseling yang holistik'.

Antara pengisian kursus selama lima hari yang dikendalikan oleh Unit Pendidikan Kerjaya, BKK, JSS itu termasuk Kaunseling Kerjaya, Kemahiran Kaunseling Kerjaya, Kerjaya menurut Perspektif Islam, Langkah-langkah Praktikal dalam Memilih Pendidikan Kerjaya dan Cara membuat CV atau resume.



PEMANGKU Pegawai Pelajaran Kanan, Bahagian Kaunseling dan Kerjaya (BKK), Jabatan Sekolah-Sekolah (JSS), Awang Haji Sali bin Haji Chuchu ketika memberikan taklimat kepada peserta Kursus Lanjutan Pendidikan Kerjaya 2015.

Amalan institusi kewangan Islam dibincangkan

Oleh : Aimi Sani
Foto : Mohd. Mahdi Haji Marsidi



PROFESOR Fakulti Perniagaan dan Sains Pengurusan Universiti Islam Sultan Sharif Ali (UNISSA), Profesor Dr. Mahmood Mohamed Sanusi semasa menyampaikan ceramahnya di Dewan Jubilee UNISSA, Gadong.

BANDAR SERI BEGAWAN, Sabtu, 31 Januari. - Pengenalan institusi kewangan Islam, isu dan kelemahan yang sering dibangkitkan oleh pengguna mengenai produk-produk perbankan Islam merupakan antara isu yang disentuh dalam Ceramah Umum Universiti Islam Sultan Sharif Ali (UNISSA) yang diadakan di Dewan Jubilee UNISSA, Gadong, di sini.

Ceramah Umum yang bertajuk 'Adakah Pelanggan Institusi Kewangan Islam Memerlukan Perlindungan Pengguna?' (Does the Islamic Financial Institutions Customer Need Consumer Protections?) disampaikan oleh Profesor Fakulti Perniagaan dan Sains

Pengurusan UNISSA, Profesor Dr. Mahmood Mohamed Sanusi.

Objektif utama ceramah tersebut adalah untuk memfokuskan dan membincangkan mengenai amalan institusi kewangan Islam ke arah pelanggan mereka dan merupakan kendalian Fakulti Perniagaan dan Sains Pengurusan, UNISSA tersebut.

Selain itu ia juga bertujuan untuk memfokuskan dan membincangkan tahap sebenar kontrak dan dokumen undang-undang yang seharusnya mengikut amalan dan hukum syariah supaya syarat-syarat kontrak dan harga akan berlaku adil dan saksama kepada pelanggan.



SEBAHAGIAN daripada peserta ketika mendengarkan ceramah umum UNISSA yang disampaikan oleh Profesor Fakulti Perniagaan dan Sains Pengurusan UNISSA, Profesor Dr. Mahmood Mohamed Sanusi.

Tanai tanggungjawab kebersihan



PEGAWAI dan kakitangan jabatan-jabatan kerajaan bersama-sama membersihkan kawasan persekitaran di Jalan Maharaja Anakda, Jalan Bendahari, Jalan Puteri Brunei dan Jalan Maharaja Lela, Kuala Belait.

Berita dan Foto : Dk. Hajah Saidah Pg. Haji Omaralli

KUALA BELAIT, Sabtu, 31 Januari. - Kebersihan membawa kesempurnaan hidup kepada semua orang, oleh itu telah menjadi tanggungjawab setiap orang menjaga kebersihan rumah

dan halaman, kawasan-kawasan perumahan, tempat-tempat kerja dan awam.

Keadaan yang bersih bukan sahaja sedap mata memandang bahkan juga

memberi kesesuaian dan menjauhi sebarang penyakit berjangkit.

Ke arah itu, jawatankuasa kerja menangani isu-isu kebersihan peringkat Daerah Belait telah mengadakan usaha pembersihan bersepadu bagi kawasan-kawasan yang telah dikenal pasti di Daerah Belait meliputi kawasan Taman Periaran Cendera Kenangan, kawasan Tamu Tudung Saji dan kawasan-kawasan berhampiran dengannya seperti Jalan Maharaja Anakda, Jalan Bendahari, Jalan Puteri Brunei dan Jalan Maharaja Lela.

Pegawai Daerah Belait, Awang Haji Haris bin Othman hadir menyertai usaha pembersihan kali pertama bersama-sama agensi kerajaan, pemilik premis-premis perniagaan / bangunan-bangunan, pekerja syarikat-syarikat swasta dan penduduk yang tinggal di kawasan-kawasan berkenaan serta ahli-ahli Majlis Perundangan Mukim dan Kampung (MPMK) dan persatuan-persatuan bukan kerajaan (NGOs) di Daerah Belait.

Usaha pembersihan bersepadu seumpama ini akan dilaksanakan secara berterusan sepanjang tahun ini yang dijangka akan dilarutkan ke kawasan-kawasan atau zon-zon yang sudah dan yang akan dikenal pasti sama ada di dalam mahupun di luar bandar termasuklah kawasan-kawasan mukim, kampung dan rumah-rumah panjang, kawasan tamu, perniagaan dan perumahan, jalan-jalan raya dan sempunya.

Usaha pembersihan bersepadu ini

Hadir sama pada Ceramah Umum tersebut ialah Dekan Fakulti Perniagaan dan Sains Pengurusan, Dr. Fadzlizati binti Haji Mohiddin.

Ceramah Umum turut disertai oleh

mahasiswa dan mahasiswi UNISSA serta universiti-universiti dan maktab-maktab lain, pegawai-pegawai dan kakitangan UNISSA, pihak-pihak bank serta orang awam.



SYARIKAT-SYARIKAT dan persatuan-persatuan bukan kerajaan (NGOs) turut menyertai usaha pembersihan bersepadu kali pertama yang dilaksanakan.

diharap akan memberi kesedaran kepada masyarakat setempat, pihak-pihak berkepentingan yang menjalankan perniagaan, bekerja atau tinggal menetap di kawasan-kawasan terbit serta rakyat dan penduduk di Daerah Belait pada keseluruhannya akan kepontingan menjaga kebersihan di kawasan masing-masing dan

seterusnya menerapkan setiap masa budaya amalan dan sikap bersih dalam kalangan mereka.

Menerusi usaha pembersihan bersepadu ini juga akan menjadikan keadaan atau suasana Daerah Belait lebih bersih, indah, coria dan bebas dari tempat-tempat pembiakan nyamuk.